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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Eva Nordmark (S)

2019/20:88 Fackförbundens företrädesrätt att utse skyddsombud

Den fackliga organisationsgraden fortsätter att minska, och minskningen är 
störst bland arbetare, enligt regeringens egna siffror. 2018 var siffran 59 
procent. Detta gör att även dagens miljöarbete bör anpassas till de förändringar 
som har skett på löntagarsidan där fler väljer att inte vara medlemmar i ett 
fackförbund.

I dag finns det arbetsplatser där det kan vara svårt att få någon vald till 
skyddsombud på grund av att personen saknar facklig koppling. 
Skyddsombudet är viktigt för arbetsplatsen och här är intresse, lämplighet och 
kunskap viktigare än att tillhöra en fackförening. Makten att utse företrädare 
ska ligga hos arbetsplatsens anställda utan inskränkningar.

Med anledning av detta vill jag fråga arbetsmarknadsminister Eva Nordmark:

 

Tänker ministern verka för att regeringen lämnar förslag om att avveckla 
fackförbundens rätt att utse skyddsombud?

………………………………………

Magnus Persson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-10-03
Besvaras senast
2019-10-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


